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Velten, den 17.01.2018

Do you have the desire to work in a medium-sized exciting manufacturing and 
sales company in the position of sales and marketing?

We rebuild just our sales department. We are seeking the convincing active sales professional 
for the Europe market segment. Our product range includes water sports, fetish party clothing, as well 
as the commercial area of rescue clothing. We expect the ability to work independently, to monitor 
markets, find new customers and to edit the existing customer base.

We expect negotiating skills, and the ability to convince customers. Excel programs and Word in  
addition to our warehouse ERP are your tools. If you are well versed on the Internet and know that 
Facebook, Skype, blogs and website promotion is not a foreign word, send us your application.

As a majority of our customers is based in other European countries, English communication in  
language and writing is essential. The activities mainly include Office work, some customer visits,  
as well as cooperation on Exhibitions. 

We look forward to you.

Haben Sie Lust in einer mittelständischen aufregenden Herstellungs- und  
Vertriebs-Unternehmung im Bereich Verkauf Ihre Fähigkeiten voll einzusetzen? 

Wir bauen gerade unsere Vertriebsabteilung neu auf und suchen die/den überzeugenden aktiven 
Verkaufsprofi für das Marktsegment Europa. Unser Produktprogramm umfasst den Konsumenten 
Markt Wassersport, Fetisch Partybekleidung, sowie den gewerblichen Bereich See mit Rettungs-
Bekleidung. 

Wir erwarten die Fähigkeit selbständig zu arbeiten, Märkte zu beobachten, neue Kunden zu finden  
und den vorhandenen Kundenstamm zu bearbeiten.

Verhandlungsgeschick, sicheres Auftreten und Abschlussfähigkeit erwarten wir. Word- und Excel Pro-
gramme neben unserem Warenwirtschaftsprogramm sind zu bearbeiten.

Wenn Sie sich im Internet gut auskennen und wissen was Facebook, Skype und Blogs sind, und 
Website Promotion kein Fremdwort ist, kann Ihrer Bewerbung nichts mehr im Wege stehen.

Da ein Großteil unserer Kunden im europäischen Ausland beheimatet ist, wird die englische Kommuni-
kation in Sprache und Schrift unabdingbar sein. Die Tätigkeit umfasst vorwiegend Büroarbeit, teilweise 
Kundenbesuche sowie Mitarbeit auf Messen.

Wir freuen uns auf Sie.
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